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ELŐLAP

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
4. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2020. február 25-én, Nógrádon     
megtartott üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Varga Richárd polgármester
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester
5 fő képviselő:  Gere Zsolt, Karcag Sándorné,  Kovács Ágnes, Piroska János, 

Szórágy Gyuláné
Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető

Érdeklődők: Bera Lászlóné, Dávid Barbara, dr. Kovács István, Lestyán József

Meghívott vendég: Debreceniné Králik Tünde Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnöke

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
Előadó: Varga Richárd polgármester

Napirend:

1. Nógrád Község Önkormányzatának 2020. évi költségvetés megvitatása, elfogadása
és a Közös Hivatal költségvetésének megvitatása, elfogadása
Előadó: Varga Richárd polgármester és Árpásné Schlenk Judit jegyző

2. Átdolgozott Szervezeti és Működési Szabályzat elfogadása
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző

3. Önkormányzati képviselők és bizottsági tagok új tiszteletdíjának megállapítása és 
elfogadása

Előadó: Varga Richárd polgármester

4. Pályázatokkal kapcsolatos ügyek
Előadó: Varga Richárd polgármester

- Green-Goes Kft-vel szerződés elfogadása és műszaki ellenőr megbízása

5. Önkormányzati vagyonnal kapcsolatos ügyek
Előadó: Varga Richárd polgármester

- Zanati László telekvásárlási kérelme
- Piroska Gabriella és társa telekvásárlási kérelme 
- Gépjármű üzemeltetéssel kapcsolatos egyeztetések
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6. Civil szervezetek működési pályázat feltételeinek megtárgyalása

Előadó: Varga Richárd polgármester

7. Polgármester szabadságolási ütemterve
Előadó: Varga Richárd polgármester

8. Egyebek

Előadó: Varga Richárd polgármester
- Nógrád Várának Megmentéséért Alapítványba új tag delegálása
- Közkutak további működtetése
- Weboldallal kapcsolatos ajánlatok
- Március 15-i ünnepség részleteinek megbeszélése
- Szondi u. 7/1 ingatlan vízrákötése
- REKI támogatás
- Védőnői szolgálathoz számítógép vásárlása
- Játszótér felújítása és eszközök hitelesítése

Napirend utáni hozzászólások

Hozott határozat: 19/2020.(II.25.) – 36/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Hozott rendelet volt: 2/2020.(II.26.) önkormányzati rendelet a 2020. évi költségvetésről
3/2020.(II.26.) önkormányzati rendelet a Szervezeti és Működési
Szabályzatról
4/2020.(II.26.) önkormányzati rendelet az önkormányzati képviselők és
bizottsági tagok tiszteletdíjáról

Zárt ülés nem volt.
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
4. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2020. február 25-én, Nógrádon     
megtartott üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Varga Richárd polgármester
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester
5 fő képviselő:  Gere Zsolt, Karcag Sándorné,  Kovács Ágnes, Piroska János, 

Szórágy Gyuláné
Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető

Érdeklődők: Bera Lászlóné, Dávid Barbara, dr. Kovács István, Lestyán József

Meghívott vendég: Debreceniné Králik Tünde Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnöke

Varga Richárd polgármester üdvözölte az alpolgármestert, a megjelent képviselőket és az érdeklődő 
állampolgárokat. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 17 óra 35
perckor megnyitotta.
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Karcag Sándorné és Piroska János képviselők
személyében. 
A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta. 
A polgármester elmondta a jelenlévőknek, hogy a napirendek közé kéri felvenni a képviselők és 
bizottsági tagok új tiszteletdíjának megállapítását, valamint az Egyebek napirendi pont keretében milyen 
alpontokat javasol megtárgyalni. A polgármester ezután javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi 
pontok megtárgyalására. A javasolt napirendek megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.

A jelenlévők a polgármester javaslatára egy perces néma csenddel, felállva emlékeztek meg a 
kommunizmus áldozatairól. 

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
Előadó: Varga Richárd polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A beszámoló részét képezi egy tájékoztató az égetési rendelet hatályon kívül helyezésének 
véleményezéséről. Ez az összefoglaló megküldésre került a képviselők részére. Ehhez csatoltuk a 
háziorvos, a házi gyermekorvos, a védőnő, a körzeti ápoló véleményét. Megkapták továbbá Lestyán 
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József véleményét, aki ellenérveket fejtett ki elsősorban. Ezen kívül egy ún. minta véleményt is 
küldtünk, amiben a rendelet hatályon kívül helyezését támogatják a véleményezők.
Összességében 259-en alkottak véleményt. 244 fő támogatta az égetés teljes beszüntetését, 15 fő nem 
támogatta. Közülük van, aki olyan véleményt fogalmazott meg, hogy csökkentve legyen az égetési 
intervallum, tehát heti két alkalomról egy alkalomra.
A képviselő-testület döntésének megfelelően tehát március 1-től lép életbe az avar-és kerti hulladék 
égetéséről szóló rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló önkormányzati rendelet. A továbbiakban 
tehát nem lesz helyi rendeletünk, ami az égetést szabályozza, így nem lesz lehetőség az égetésre, a 
központi jogszabályok lépnek majd életbe.  

Gere Zsolt képviselő:
Úgy látom, hogy az önkormányzat vállalt plusz munkát a zöldhulladék elszállítására vonatkozóan. Van-
e erre valamilyen terv, hogy ez hogyan történik majd?

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Az egyik megoldás már most is adott, ez a komposztálás. A zöldhulladék szolgáltató általi elszállítása
pedig áprilistól kezdődik majd. 

Gere Zsolt képviselő:
A fás szárú növények, nyesedék stb. elszállításának módjára gondolok itt elsősorban.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Ingatlanonként 1 m3 helyezhető ki ezekből a növényekből, amelyet elszállít a szolgáltató. Meg kellene 
beszélnünk, hogy megteremtsük-e annak lehetőségét, hogy havonta egyszer a kihelyezett zöldhulladékot 
próbáljuk ledaráltatni, utánajárunk ennek költségének, valamint meg kell tudnunk azt is, hogy a ledarált 
hulladékot hová tudjuk elhelyezni.

Karcag Sándorné képviselő:
El kellene érni a szolgáltatónál, hogy már márciustól legyen zöldhulladék elszállítás, és Diósjenővel is 
fel lehetne venni a kapcsolatot a ledarált nyesedék tárolásával, hasznosításával kapcsolatban.

Varga Richárd polgármester:
Ezért javaslom úgy megalkotni a hulladékgazdálkodási rendeletet, hogy előtte feltérképezzük a 
lehetőségeket a környező településeken. Mindent megteszünk, hogy lakosságbarát megoldás szülessen. 
Amíg ez nincs kidolgozva, addig ígérni felesleges. 

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Kérhetünk be arra árajánlatot, hogy egy hónapban, egyszer legyen az ingatlanoknál ágdarálás, de a 
ledarált hulladékkal mi lesz? Mindenki eltakarítja a sajátját?

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester:
Igen, mert mi nem tudjuk hova tenni.

Piroska János képviselő:
Mielőtt ilyen nagy döntést hoztunk, hogy hatályon kívül helyeztük az égetési rendeletet, aprólékosan ki 
kellett volna dolgozni a megoldást is. Ez a rendelet ki lett erőltetve, ez nem a falunak a teljes véleménye. 
A képviselő testületnek most kutya kötelessége, hogy gondoskodjon arról, hogy a környezetet az egyéb 
káros dolgoktól megkímélje. Ha majd mindenki kirakja a háza elé a nyesedéket, megnézhetjük, hogy 
milyen falukép fog fogadni. 
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Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Az égetés alternatívái megvannak. Itt arról van szó, hogy az önkormányzat még pótlólag szeretne 
segítséget nyújtani a lakosságnak. Olyan lehetőségeket szeretnénk megteremteni, amik segítik a rendelet 
betartását.

Lestyán József érdeklődő állampolgár:
Úgy gondolom, hogy akik aláírták az égetés megszüntetését, azok nem gazdálkodnak a kertjükben. A 
beteg növényeket el kell égetni, azokat nem lehet komposztálni. Ha a szolgáltató elszállítja és 
komposztálja ezeket a beteg növényeket, akkor ez később fertőzött virágföldként visszakerülhet a 
háztartásokba. 

Lestyán József ezután mezőgazdasági szaklapból idézett, amely azt támasztja alá, hogy a 
mezőgazdálkodási tevékenység és az égetés megtiltása ellentétben állnak. 

Varga Richárd polgármester:
Azt gondolom, hogy egy lakóház udvarán nem keletkezik annyi zöldhulladék, amennyit a szolgáltató ne 
tudna elszállítani. A másik, hogy ki fogja ellenőrizni, hogy beteg, vagy egészséges növényt éget az 
illető? Senki. Erre nincs apparátus.

Szórágy Gyuláné képviselő:
Én csak „gratulálni” szeretnék ehhez az irányított véleménynyilvánításhoz, mert úgy nagyon egyszerű 
véleményt nyilvánítani, hogy szépen le van írva a vélemény és csak alá kell írni.

Varga Richárd polgármester:
Kinek tetszik gratulálni?

Szórágy Gyuláné képviselő:
Annak, aki vette a fáradtságot, végigjárta a falut és becserkészte az embereket.

Karcag Sándorné képviselő:
Azt szeretném megkérdezni, hogy a ravatalozó takarítására sikerült-e már embert találni?

Varga Richárd polgármester:
Sajnos még nem, de keressük tovább a megfelelő személyt.

Karcag Sándorné képviselő:
A buszforduló ügye hol tart?

Varga Richárd polgármester:
Két vonalon megy az ügy. Lesz egy bejárás az érintett felekkel március 10-én 9 órakor. Kérem a 
képviselőket, hogy aki tud, vegyen részt ezen. Bízom abban, hogy ideiglenesen visszakapjuk a MÁV-
területet.

Gere Zsolt képviselő:
A temetővel kapcsolatban szó volt arról, hogy Lévai Richárd, milyen munkálatokat végez majd el?

Varga Richárd polgármester:
A temető felé vezető úton javítást végzett a zúzott kőből. Az ’56-os emlékművet kibontották, most 
tisztítják. A kapukban zárakat cserélt. 
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Varga Richárd polgármester:
Amennyiben nincs más kérdés, észrevétel a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban, szavazásra 
teszem: aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató jelentést, kérem, 
hogy kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a lejárt határidejű 
határozatokról szóló beszámolót, és a következő határozat született:

19/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzata az alábbi határozatokra a beszámolási 
kötelezettséget megszünteti:

1/2020.(I.20.); 2/2020.(I.28.); 3/2020.(I.28.); 4/2020.(I.28.); 5/2020.(I.28.);
6/2020.(I.28.); 7/2020.(I.28.); 8/2020.(I.28.); 9/2020.(I.28.); 10/2020.(I.28.);
11/2020.(I.28.); 12/2020.(I.28.); 13/2020.(I.28.); 14/2020.(I.28.); 15/2020.(I.28.);
16/2020.(I.28.); 17/2020.(I.28.); 18/2020.(I.28.)

A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolási kötelezettség megszüntetését a 
nyilvántartáson vezesse át.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

Napirend:

1. Nógrád Község Önkormányzatának 2020. évi költségvetés megvitatása, elfogadása
és a Közös Hivatal költségvetésének megvitatása, elfogadása
Előadó: Varga Richárd polgármester és Árpásné Schlenk Judit jegyző

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Az ülést megelőző egy órában részletesen megbeszélésre került, hogy a 2020-as évben miből 
gazdálkodik az önkormányzat és milyen feladatokat kíván végrehajtani a bevételeiből. 336.381.000 Ft a 
kiadási és bevételi főösszege a településnek. Ebben a közös hivatal pénze is és pályázati pénz is van. 
Úgy gondoljuk, hogy a bevételeink elegendőek lesznek a kiadásaink fedezésére. Nógrád Község 
Önkormányzatának költségvetésébe épül be a közös hivatal költségvetése is. Kimutatások készültek arra 
vonatkozóan, hogy ha Nógrád lesz a közös hivatal székhelye, akkor ez többletbevételt fog jelenteni. Ez 
be is igazolódott, sőt a számadatok jobban alakultak, mint gondoltuk. 54 M Ft-ot ad az állam a közös 
hivatal működésének finanszírozására és ebből kb.12 M Ft. pluszként jelenik meg. Ez az 
önkormányzatok részére is költségcsökkenést eredményezett, hiszen azon költségek közül több tétel pl. 
postaköltség, fénymásoló bérleti díja, amelyeket eddig az önkormányzatok fizettek, az idei évtől 
beépülhetnek a közös hivatal kiadásaiba. 

Piroska János képviselő:
Úgy gondolom, hogy ez a költségvetés alkalmas arra, hogy az önkormányzat egy olyan gazdálkodási 
esztendő elé nézzen, amelynek a fedezeti oldala biztosítva van. 

A rendelet-tervezetet a testület 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és ezzel 
megalkotta 2/2020.(II.26.) önkormányzati rendeletét a 2020. évi költségvetésről.
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Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik.

Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva. 

2. Átdolgozott Szervezeti és Működési Szabályzat elfogadása
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A Szervezeti és Működési Szabályzat azon részleteknek a meghatározása, amelynek mentén az 
önkormányzat képviselő testülete és szervei nap, mint nap a munkájukat végzik. A döntő 
megfogalmazás nem változott, viszont kisebb módosításokra, pontosításokra került sor ebben a 
tervezetben, ami egy új rendeletet eredményezett. A közös hivatalra vonatkozó nevet módosítani kellett 
több helyen.  5 napot határoztunk meg a testületi anyag kézbesítésére, melyben egy hétvége is benne 
van, tehát lesz ideje a képviselőknek áttekinteni azt. Igénylitek-e, hogy az anyagot mindenki papír 
alapon megkapja?

A testület egyhangúlag igennel válaszolt a feltett kérdésre.

18 óra 22 perckor érkezik az ülésre Debreceniné Králik Tünde a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 
elnöke.

A napirenddel kapcsolatban kérdés, vélemény nem volt.

A rendelet-tervezetet a testület 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és ezzel 
megalkotta 3/2020.(II.26.) önkormányzati rendeletét a Szervezeti és Működési Szabályzatról.

Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik.

Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva. 

3. Önkormányzati képviselők és bizottsági tagok új tiszteletdíjának megállapítása és 
elfogadása
Előadó: Varga Richárd polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Hosszú évek óta nem változott a képviselők és bizottsági tagok tiszteletdíjának összege. Szerencsére 
idén a költségvetésünk megengedi, hogy ezen változtassunk és tudjunk emelni a tiszteletdíjakon. 
Javaslom, hogy a képviselők tiszteletdíja bruttó 30.000 Ft legyen havonta, a nem képviselő bizottsági 
tagoknak pedig bruttó 7.000 Ft/hó legyen megállapítva.

A jegyző ezután részletesen ismertette a meghozandó rendelet tartalmát.

A tervezetet a testület 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és ezzel megalkotta 
4/2020.(II.26.) önkormányzati rendeletét a az önkormányzati képviselők és bizottsági tagok 
tiszteletdíjáról.
Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik.

Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva. 
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4. Pályázatokkal kapcsolatos ügyek
Előadó: Varga Richárd polgármester

- Green-Goes Kft-vel szerződés elfogadása és műszaki ellenőr megbízása

Varga Richárd polgármester:
A múltkori ülésen kiválasztásra került a Green-Goes Kft a Hunyadi és a Gárdonyi Géza utcák 
felújításának kivitelezésére. A cég megküldte a szerződéstervezetet, de mi ezt még kiegészítettük és 
visszaküldtük módosításra. Kértem a befejezési idő módosítását. Május 31-ig kértem a munka 
elvégzését.
A műszaki ellenőri feladatok elvégzésére ajánlatokat kértünk be, eddig egy ajánlat érkezett. 

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a pályázati 
beszámolót, és a következő határozatot hozta:

20/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete az útfelújítási pályázat 
ügyében az alábbi határozatot hozza:
a) a mellékletnek megfelelően elfogadja a Green Goes Kft.vel kötendő 
szerződés tartalmát 
b) a beruházás kapcsán a műszaki ellenőrzéssel megbízza Espár Zsoltot 400.000 
Ft összegben.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

5. Önkormányzati vagyonnal kapcsolatos ügyek
Előadó: Varga Richárd polgármester

- Zanati László telekvásárlási kérelme

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Az 1109 hrsz-ú építési telekre érkezett egy vételi szándék. A vevő két gyermekre tekintettel kéri a 
kedvezményes vételár megállapítását. Egy összegben fizetné ki a megállapított vételárat.

A testület a benyújtott kérelmet egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta 
és a következő határozatot hozta:

21/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete telekeladással kapcsolatban az
alábbi határozatot hozza:
1. a Nógrád 1109 hrsz-ú 923 m2 területű, beépítetlen terület művelési ágú ingatlan 

vevőjéül 1/1 arányban Zanati Lászlót 2600 Vác, Nógrádi utca 3/B. szám alatti lakost
jelöli ki. 

2. A telek értéke 3000 Ft/m2, azaz 2.769.000 Ft, melyből az önkormányzat arra 
tekintettel, hogy a kérelmező 2 gyermeket nevel, 1.107.600 Ft összegű 
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kedvezményt nyújt. A telek vételára tehát 1.308.190 Ft+353.210 Ft ÁFA, azaz 
ÁFA-val együtt 1.661.400-Ft. A kedvezményt az önkormányzat azért nyújtja, mert 
a telekre 5 éves beépítési kötelezettséget ír elő, és a vevő köteles vállalni, hogy 
gyermekeivel együtt 5 éven belül a felépült ingatlanban állandó lakcímet 
létesítenek.

3. Amennyiben a 2. pontban foglaltak nem teljesülnek, a kedvezmény összege egy 
összegben esedékessé válik. 

4. Az önkormányzat a beépítési kötelezettség biztosítására 5 év elidegenítési tilalom 
bejegyzését kezdeményezi. Hozzájárul azonban, hogy a CSOK és hitelfelvétel 
szempontjait szem előtt tartja és ahhoz minden hozzájárulást megad.

5. Amennyiben a telken az 5 év leteltével az építkezés meg sem kezdődik, fenntartja 
magának az elállás jogát.

6. A szerződésben rendelkezni kell arról is, hogy a telket rendszeresen kaszálni kell.
7. Az adásvétellel kapcsolatos költségek a vevőt terhelik.

A testület felkéri a polgármestert, hogy a fenti tartalommal az adásvételi szerződést kösse 
meg.

Határidő: 2020. március 31.
Felelős: polgármester

- Piroska Gabriella és társa telekvásárlási kérelme 

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
1116 hrsz-ú ingatlan megvásárlására is érkezett egy kérelem. Itt 50-50 %-ban kerülne tulajdonba az 
ingatlan. A vevők három kiskorú gyermeket nevelnek, rájuk tekintettel szeretnék kedvezményes 
vételáron megvásárolni a telket részletfizetéssel.

A testület a benyújtott kérelmet egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta 
és a következőképpen határozott:

22/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrád 1116.hrsz-ú 1204 m2

területű beépítetlen terület művelési ágú ingatlan vevőjéül ½ - ½ -ed arányban Sztankó 
Zsolt Károly 2642 Nógrád, Váci utca 60. és felesége Piroska Gabriella 2642 Nógrád, 
Váci u. 60. szám alatti lakosokat jelöli ki. 
Az adásvételi szerződés megkötésének feltételei az alábbiak:
A testület a vételárat 3.612.000 Ft-ban állapítja meg, - melyből három gyermekre való 
tekintettel a vevőket 60 % kedvezmény illeti meg, a kedvezményes vételár tehát 
1.444.800 Ft (1.137.638 Ft + 307.162 Ft Áfa) - melyből a szerződés aláírásakor a 
vevők 444.800 Ft előleget kötelesek megfizetni. A testület hozzájárul, hogy a 
fennmaradó 1.000.000 Ft összegű vételárrészt a vevők havi 100.000 Ft összegű 
részletekben fizessék meg 10 hónapon keresztül 2020. márciustól 2020. decemberéig. 
A havi törlesztőrészletek teljesítésének módja átutalással legkésőbb minden hó 15-éig. 
A képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy a vevők az ingatlant az adásvételi szerződés 
aláírásával egyidejűleg vegyék birtokba. 
A képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy a vevők az ingatlanon építési beruházásokat 
kezdjenek meg, illetve végezzenek azzal, hogy a felek bármelyikének elállása esetén a 
vevők értéknövelő beruházásaik ellenértékére nem tarthatnak igényt. 



10
Az ingatlant az önkormányzat tulajdonjog fenntartásával adja el. A vevők 
tulajdonjogának bejegyzésére a teljes vételár megfizetését követően kerülhet sor. 
Az önkormányzat az ingatlanra a beépítési kötelezettség biztosítására 5 év elidegenítési 
tilalom bejegyzését kezdeményezi, mely kötelezettség kezdő időpontja az adásvételi 
szerződés aláírása. A képviselő-testület a részletfizetéshez azzal a feltétellel járul hozzá, 
hogy egyetlen törlesztő részlet elmulasztása esetén az önkormányzat jogosult 
egyoldalúan elállni a szerződéstől. 
Fenti esetben a vevők által már megfizetett vételárrészt 90 napon belül az önkormányzat 
kamatmentesen fizeti vissza a vevőknek. 
A vevők elállása esetén az önkormányzat szintén a fentiek szerint jár el. 
Amennyiben az 5 év elteltével az építkezés meg sem kezdődik a telken, az 
önkormányzat szintén fenntartja magának az elállás jogát a befizetett vételár egyösszegű 
visszafizetése mellett. 
Az adásvételi szerződés költségeit a vevők kötelesek fizetni. 
A szerződésben rendelkezni kell arról is, hogy a telket rendszeresen kaszálni kell. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy az adásvételi szerződés megkötéséről a fentiek 
szerint gondoskodjon. 

Határidő: 2020. március 31.
Felelős: polgármester

- Gépjármű üzemeltetéssel kapcsolatos egyeztetések

Varga Richárd polgármester:
A falubusszal kapcsolatban van egy gépjármű üzemeltetési szabályzatunk. Ezzel kapcsolatban 
kiegészítést tennék a buszt vezethető személyekre. Szeretném, ha Ciuleac Martin is vezethetné a buszt, ő 
nagyon sokat segít nekem az ünnepségek során. Javaslom azon személyek megtartását is, akik eddig is 
vezethették a járművet. 

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
2015-ben szabályozta a képviselő testület, hogy kik vezethetik a falubuszt. Ők Bajnai Ferenc, Debreceni 
Viktor, Lestyán Tamás, Debreceni Ferenc, valamint Sirkó László és Karcag Sándor. Utóbbi két személy 
már nem vállalja. 

Varga Richárd polgármester:
Szeretném elmondani, hogy továbbra is maradok első számú gépkocsivezető. Amennyiben ütközik 
valamilyen programommal, akkor valaki helyettesíteni fog. Díjazást nem kérek ezért. A templomba 
továbbra is szállítom az időseket, az üzemanyagköltséget én állom. Javaslom továbbá, hogy Bajnai 
Ferenc is vezethesse a buszt, és a régiek közül aki vállalja, az maradjon.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A sofőrnek eddig nettó 1.000 Ft-os óradíja volt. Ezt is felül kellene vizsgálni. 

Varga Richárd polgármester:
Javaslom nettó 1.500 Ft/óra összegre emelni a sofőr díjazását.

Több képviselő volt azon a véleményen, hogy a javasolt összeg magas, tehát a jelenlegi 1.000 Ft-os 
óradíj megtartását támogatják.

A testület a gépkocsivezetők személyére tett javaslatokat egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással elfogadta és a következő határozat született:
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23/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete a falubusz vezetését az alábbi 
személyek részére engedélyezi:

Varga Richárd 2642 Nógrád, Váci u. 24.
Bajnai Ferenc 2642 Nógrád, Dózsa u. 32.
Debreceni Viktor 2642 Nógrád, Árpád u. 1.
Debreceni Ferenc 2642 Nógrád, Árpád u. 1.
Lestyán Tamás 2642 Nógrád, Ady E. u. 5.
Ciuleac Martin 2642 Nógrád, Táncsics u. 9.
A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy ő ossza be a sofőröket. Amennyiben 
fenti személyek gépjárművezetői feladatokat ellátnak, őket óránként nettó 1.000 Ft 
óradíj illeti meg.
A határozatban foglaltakat 2020. január 1-től kell alkalmazni.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a gépjárművezetők fentieknek megfelelően 
történő alkalmazásáról gondoskodjon. 

Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Annak idején a régi képviselő testület tagjai úgy döntöttek, hogy a buszt csak sofőrrel adjuk oda. Ezzel 
kapcsolatban mi most a testület javaslata?

Kovács Ágnes képviselő:
Az előző testület pont azért döntött így, hogy ha többen is vezethetik a gépkocsit, akkor – ha 
meghibásodik a jármű - nem lehet nyomon követni, hogy kinél, mi történt. Jobb, ha egy gazdája van a 
busznak. Javaslom, hogy ez maradjon így.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással továbbra is gépkocsivezetővel 
kívánja bérbe adni a buszt, ezzel kapcsolatban az alábbiak szerint határozott:

24/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete úgy rendelkezik, hogy a Fiat 
Ducato falubuszt csak abban az esetbe bocsájtja bárki rendelkezésére, ha azt a 
23/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozatában megjelölt személyek vezetik.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon.

Határidő: értelemszerű és folyamatos
Felelős: polgármester

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A szabályzatban az szerepel, hogy a polgármester igazolja a gépjármű igénybevételét. Ez most is így 
maradna, de a saját maga általi igénybevételt kellene, hogy másvalaki igazolja le. 

Szórágy Gyuláné képviselő:
Javaslom ezzel a feladattal az alpolgármestert megbízni.
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Varga Richárd polgármester:
Aki egyetért a javaslattal, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze! Én személyes érintettség miatt nem 
kívánok szavazni.

A testület 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a javaslattal egyetértett és az alábbi 
határozatot hozta:

25/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete felhatalmazza Ciuleacné 
Drajkó Adrienn alpolgármestert, hogy Varga Richárd polgármester falubusz 
igénybevételét igazolja 
A határozatban foglaltakat 2020. február 1-től kell alkalmazni.
A testület felkéri a polgármestert és az alpolgármestert, hogy a határozat 
végrehajtásáról gondoskodjanak.

Határidő: értelemszerű és folyamatos
Felelős: polgármester

Varga Richárd polgármester személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban.

6. Civil szervezetek működési pályázat feltételeinek megtárgyalása
Előadó: Varga Richárd polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester felolvasta a képviselő testületnek a működési pályázat feltételeit tartalmazó 
határozati javaslatot. 
Kérdés, észrevétel nem hangzott el a napirenddel kapcsolatban.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a feltételekkel egyetértett és az 
alábbi határozatot hozta:

26/ 2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete tájékoztatást kér a helyi 
alapítványoktól és civil szervezetektől az alábbiak szerint:
- A támogatást igénylő Nógrád községben működő fenti szervezeteknek 2020. 03. 

20-ig az alábbiakat kell benyújtani az önkormányzathoz:
- 2019. évi tevékenység rövid leírása max. 1 db A4-es oldal
- 2020. évi tervek rövid leírása
- Tagok száma 2020. február 28-án
- Tevékenységgel érintett nógrádi lakosok száma
- 2019. évi pénzügyi beszámoló, amelyben fel kell tüntetni a nyitó és záró 

pénzkészletet, tárgyévi bevételek és kiadások összegét
- 2020. évre önkormányzattól igényelt működési támogatás összege, és felhasználási 

célja konkrétan megnevezve

A kérelemben nyilatkozni kell, hogy a szervezetnek nincs 60 napon túli 
köztartozása és, hogy nem áll csődfelszámolási vagy végelszámolási eljárás alatt.
Mivel a honlapra is felkerül a támogatási kérelem, ezért a vezetőségi, illetve a 
kuratóriumi tagok ismertetését és telefonos elérhetőségeiket is szükséges közölni.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatról a szervezetek vezetőit értesítse, és 
a benyújtott támogatási kérelmet a honlapon tegye közzé.
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Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

7. Polgármester szabadságolási ütemterve
Előadó: Varga Richárd polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

A polgármester elmondta, hogy a szabadságolási ütemterve meg lett küldve a képviselőknek, majd 
ezután felolvasta azt.

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester:
Javaslom, hogy fogadjuk el a tervezetet.

Varga Richárd polgármester:
Aki tehát egyetért a javaslattal, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze! Én személyes érintettség miatt 
nem kívánok szavazni.

A testület 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a javaslatot támogatta és az alábbi határozatot 
hozta:

27/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete Varga Richárd polgármester 
szabadságolási ütemtervét az alábbiak szerint fogadja el:

2019. évről áthozott szabadságot, 9 napot március 31-ig vesz ki.

2020. évben összesen 39 napot az alábbi ütemezés szerint vesz ki:
júniusban 5 napot
júliusban 10 napot
augusztusban 11 napot
szeptemberben 4 napot
októberben 5 napot
decemberben 4 napot
Összesen:  39 nap

A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon.

Határidő: értelemszerű és folyamatos
Felelős: polgármester

Varga Richárd polgármester személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban.

8. Egyebek
Előadó: Varga Richárd polgármester

- Nógrád Várának Megmentéséért Alapítványba új tag delegálása

Varga Richárd polgármester:
Azért vált szükségessé új tag delegálása az alapítványba, mert Pintér Ferenc kérte tagsága 
megszüntetését, a továbbiakban nem kíván részt venni az alapítvány munkáiban. Az ülésünket megelőző 
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megbeszélésen a képviselő-testület Ciuleacné Drajkó Adriennt javasolta új tagként delegálni az 
alapítványba. Kérem, aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze!

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester:
Személyes érintettségem miatt nem kívánok szavazni.

A testület 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a javaslatot támogatta és az alábbi határozatot 
hozta:

28/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete Pintér Ferenc Nógrád 
Várának Megmentéséért Alapítvány tagjának lemondását elfogadja és helyére az 
alapítvány kuratóriumába Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármestert választja meg. 
A testület felkéri az alapítvány elnökét, hogy a személyi változás cégbíróságon 
történő bejegyzéséről intézkedjen. 

Határidő: 2020. június 30.
Felelős: Dr. Kovácsné Balogh Mónika elnök

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban.

- Közkutak további működtetése

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
A DMRV Zrt. megkeresett bennünket, hogy a település területén lévő közkutak közül melyeket lehet 
megszüntetni, melyekre van szükség.

Szórágy Gyuláné képviselő:
Én úgy tudom, hogy a Hunyadi utca 9. és a Mátyás király utca 23. szám alatti kutak nem üzemelnek. A 
vasútállomásnál lévő is le lett zárva. Javaslom, hogy a temetőnél lévő két út maradjon használatban.

Karcag Sándorné képviselő:
A Hunyadi utca 9. szám alatti kútra szükség van, hiszen a várjátékoknál is onnan vesszük a vizet. A 
vasútállomásnál lévő kutat se szüntessük meg. 

Varga Richárd polgármester:
Nevesítsük meg, hogy melyik kutaknál legyen átfolyás csökkentés?

Piroska János képviselő:
A vasútállomásnál, a Hunyadi utca 9-nél és a Mátyás király 23-nál legyen csökkentés.
A jegyző ezután összegezte az elhangzott javaslatokat.

A testület egyhangúlag,7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és az 
alábbi határozatot hozta:

29/ 2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete a közkifolyók ügyében az 
alábbi döntést hozza:
a) Változatlan formában tovább kívánja üzemeltetni mindkét temetőnél lévő 

közkutat. 



15
b) Javasolja csökkenteni az átfolyást a Hunyadi u. 9. szám előtti, a Hunyadi u. 45. 

szám előtti és a vasútállomásnál lévő közkúton.
c) Meg kívánja szüntetni a Mátyás király 23. szám előtt  lévő közkutat.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a DMRV Zrt-nek a határozatot küldje meg.

Határidő: 2020. 03. 30.
Felelős: polgármester

- Weboldallal kapcsolatos ajánlatok

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Megkérem az alpolgármester asszonyt, hogy ismertesse a beérkezett ajánlatokat.

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester:
Három árajánlat érkezett, az egyik a jelenlegi működtetőtől, egy másik az informatikai karbantartó 
vállalkozótól, a harmadik pedig egy új vállalkozótól.
A legkedvezőbb árajánlatot a rendszerkarbantartó adta. Az ő szerződésének 1. pontjában rögzítve van 
az, hogy vállalja a weboldal kialakítását, ha erre igény van. Ez a jelenlegi szerződés alapján díjmentes. 
A jelenlegi weboldal működtető vállalkozó egyszeri 150.000 Ft díjat kér.
Az új vállalkozó pedig 220.000-250.000 Ft-os egyszeri díjra tartana igényt és 10.000 Ft-ért vállalná el a 
karbantartást havonta. 

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Mikortól szűnne meg a régi szerződés és mikortól kötnénk új szerződést, ha a testület ezt támogatja?

Karcag Sándorné képviselő:
A mostani működtetőnek van annyi előnye, hogy nála minden anyag már megvan. 

Varga Richárd polgármester:
Ez úgy működne, hogy a régi oldal átirányítja az adatokat az új oldalra. Egy ideig párhuzamosan 
működik mindkettő, majd végül az új marad. Nem kell ma dönteni, át lehet gondolni. Javaslom, hogy ne 
hozzunk most döntést. 

Gere Zsolt képviselő:
A rendszergazda – ha jól tudom – csak hozott anyagból dolgozik, tehát semmiféle fényképet, videót 
nem készít a honlapra. A jelenlegi működtető ezt mind megcsinálja. Jelen van a rendezvényeken, ahol 
felvételeket készít és ezeket fel is tölti a honlapra.

Varga Richárd polgármester:
Ezért is javaslom, hogy üljünk le vele és beszéljünk erről, ne most döntsünk. 

A testület egyhangúlag,7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és az 
alábbi határozatot hozta:

30/ 2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete a weboldal további 
működtetésével kapcsolatos döntést elnapolja.
Felkéri a polgármestert, hogy az ügyben folytasson megbeszélést az ajánlatot 
adókkal és azt követően a testületet tájékoztassa annak eredményéről.
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Határidő: értelemszerű és következő ülés
Felelős: polgármester

- Március 15-i ünnepség részleteinek megbeszélése

Varga Richárd polgármester:
A testületi ülés előtti egyeztetésen elhangzott, hogy a felújítást végző vállalkozó biztosított arról, hogy a 
Művelődési ház felújítása elkészül a nemzeti ünnepig, tehát ott lehet majd megtartani a megemlékezést. 
Az emlékműnél is meg fog történni a takarítás, az emlékmű rendbetétele. Az iskolások is készülnek egy 
szép műsorral, a Hagyományőrző Klub is fellép az ünnepségen és Dér Istvánék is részt vesznek a 
megemlékezésen. Új zászlókat és zászlótartókat is rendeltem. 

A testület egyhangúlag,7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a tájékoztatót és az 
alábbi határozatot hozta:

31/ 2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete támogatja, hogy a március 
15-i ünnepség a polgármester által elmondottak szerint kerüljön megvalósításra.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon.

Határidő: értelemszerű
Felelős: polgármester

- Szondi u. 7/1 ingatlan vízrákötése

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Nógrád településen már nagyon régen történt az ivóvízhálózat kiépítése. Amikor igénybejelentés érkezik 
vízrákötésre, mi elővesszük a régi papírokat, és megnézzük, hogy annak idején fizettek-e érdekeltségi 
hozzájárulást. Ennek az összege kb. 20.000 Ft volt. 
Ennél az ingatlannál a 7. házszámra fizették meg ezt a hozzájárulást, de kiderült, hogy ott két helyrajzi 
szám van. Tehát meg kellene határozni egy reális rákötési, hozzájárulási összeget, amit meg kellene 
fizetni azoknak, akik majd rákötnének az ivóvízhálózatra. 

Piroska János képviselő:
Én úgy érzem, hogy ha mi akkor annyit fizettünk, akkor most is annyit fizessenek, így lenne igazságos.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Számolni kellene az inflációval is. Én legalább 30.000 Ft-ot javaslok.

A képviselők hosszasan mérlegelték a megfelelő hozzájárulási díj lehetséges összegét. Javaslat érkezett 
50.000 Ft összegű érdekeltségi hozzájárulás megállapítására is, melyet a képviselőtestület 6 igennel, 0 
ellenszavazattal és 1 tartózkodással elfogadott és az alábbi döntést hozta:

32/ 2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete a Szondi György utca 7/1.
számú Balau Ioan tulajdonában lévő ingatlan ivóvíz közműfejlesztésének összegét 
50.000 Ft-ban állapítja meg. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntést az érdekelttel közölje, és befizetés 
esetén engedélyezze az ivóvízhálózatra történő csatlakozást.
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Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester

Szórágy Gyuláné képviselő:
A civil szervezetek házában hogy áll a falkibontás ügye, kaptunk-e már erre árajánlatot?

Varga Richárd polgármester:
Három árajánlatot kértem, mindhárom ajánlattevő megismerte a feladatot a helyszínen. Két ajánlat 
érkezett vissza, ebből a kedvezőbb 424.475 Ft és az önkormányzat biztosítaná az anyagot. A másik 
vállalkozó 717.492 Ft-os ajánlatot küldött. Ők anyaggal együtt vállalják a munkát, mindent 
lebonyolítanak. A törmelék elszállítását egyik árajánlat sem tartalmazza. Amennyiben mi vásároljuk 
meg az anyagot, akkor 350.000 Ft-ot kellene kifizetni Kmetty Ferenc vállalkozónak. 

Szórágy Gyuláné képviselő:
Szerintem fogadjuk el a kedvezőbb árajánlatot, ennél kevesebbért senki sem fogja elvállalni a munkát.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a javaslatot támogatta és az 
alábbi határozatot hozta:

33/ 2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete a Civil szervezetek házában 
történő falkibontás ügyében elfogadja Kmetty Ferenc egyéni vállalkozó ajánlatát, 
amely szerint a munkát 350.000 Ft összegben végzi el.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a szükséges anyag megvásárlásáról 
gondoskodjon, továbbá a vállalkozóval a szerződést kösse meg és a munka 
elvégzéséről intézkedjen. 

Határidő: 2020. március 31.
Felelős: polgármester

- REKI támogatás

Varga Richárd polgármester:
Már az előző ülésen is szó volt arról, hogy kérjünk központi segítséget az óvoda fűtésével kapcsolatos
tartozásunk törlesztéséhez, ezért kérem a testületet, hogy döntsön ez ügyben. 

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és az 
alábbi határozatot hozta:

34/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete támogatási igényt 
kíván benyújtani a Magyarország 2020. évi központi költségvetéséről szóló 
2019. évi LXXI. törvény (a továbbiakban: költségvetési törvény) 3.melléklet 
I.6. pont és az I.9 pont szerinti „Önkormányzatok rendkívüli támogatása”
jogcím szerinti támogatásra.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásáról intézkedjen.

Határidő: 2020. április 30.
Felelős: polgármester és jegyző
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- Védőnői szolgálathoz számítógép vásárlása

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A védőnő régebben központi számítógépet kapott. A költségvetés összeállításakor azonban kiderült, 
hogy a számítógép meghibásodott, az új program nem működőképes rajta. Javaslom ezért, hogy a 
testület engedélyezze azt, hogy 171.450 Ft bruttó összegben a gép megvásárlásra kerüljön a tartalékkeret 
terhére.

A képviselő testület ezután egyhangúlag 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta:

35/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi, hogy a 
védőnői szolgálatra az önkormányzat 171.450 Ft értékben számítógépet 
vásároljon a tartalékkeret terhére.
A testület felkéri a polgármestert, hogy az eszköz beszerzéséről és a 
következő költségvetési módosításkor az átcsoportosításról gondoskodjon.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester 

- Játszótér felújítása és eszközök hitelesítése

Varga Richárd polgármester:
A faluközpontban lévő játszótér, mint tudja a testület, felújításra szorul, továbbá az ott lévő eszközöket 
hitelesíteni kell, tanúsítványa kell, hogy legyen minden játéknak. Árajánlatokat kértem be az ügyben
több helyről. Vállai Krisztián egyéni vállalkozó ajánlata tűnik a legjobbnak. Ő elvégezné a felújítást is 
és a rendszeres ellenőrzést is ennél a játszótérnél, valamint az óvoda udvarán lévő játékok esetében is.
Kérem a testület felhatalmazását, hogy a munkát megrendeljem. Az összes költség kb. fél millió forint. 
A fedezet a költségvetésben rendelkezésre áll. 

A képviselő testület a polgármester javaslatát támogatja és egyhangúlag 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 
0 tartózkodással az alábbi határozat született:

36/2020.(II.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete javasolja, hogy a 
polgármester Vállai Krisztián vállalkozóval végeztesse el a faluközpontban 
lévő játszótér szükséges felújítását, valamint az itt és az óvodában található 
játékok hitelesítését.
A munka elvégzését követően a felmerült költség maximum 550.000 Ft
összegben kifizethető.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester 
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Napirend utáni hozzászólások:

Piroska János képviselő:
Az utak kátyúzása miatt fel kellene venni időben a kapcsolatot a Közútkezelővel, mert nagyon rossz 
állapotúak.
Valamint kérdezem, hogy a Magyar Falu Programba nem férne bele az óvoda tetejének cseréje?

Varga Richárd polgármester:
Amint megnyílik olyan lehetőség, természetesen fogunk rá pályázni. Egyelőre az orvosi rendelők 
felújítása, korszerűsítése, eszközbeszerzés nyílt most meg a Magyar Falu Programba. 
A Közútkezelőtől azt az ígéretet kaptam, hogy a 2-es úttól a berkenyei elágazóig még idén felújítják az 
utat Magyar Falu Program keretében, a többi útszakaszt saját erőből próbálják majd javítani.

Dr. Kovács István háziorvos:
12 éves küzdelem ér véget a mai napon az égetési rendelettel kapcsolatban. Ünnepi pillanat ez azoknak, 
akik fontosnak érezték, hogy ebben az ügyben jó eredmény szülessen. Ezúton szeretnék köszönetet 
mondani annak a 244 embernek, aki saját véleményt benyújtott, támogatva az ügyet. Köszönetet 
mondok a képviselő testületnek, hogy bölcs döntést hozott és ezzel az egészség oldalára állt. Azoknak a 
képviselőknek is köszönöm, akik hosszú éveken át gáncsolni próbálták az ügyet, mert 
gáncsoskodásukkal még jobban feltüzeltek, hogy eredményt érjünk el. 

A polgármester megköszönte a jelenlévőknek az aktív részvételt és az ülést 21 óra 45 perckor 
berekesztette.

k.m.f.

Varga Richárd Árpásné Schlenk Judit
polgármester jegyző

Karcag Sándorné Piroska János
jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő


